

REPUBLIC OF VANUATU

DIPLOMATIC PRIVILEGES AND IMMUNITIES ORDER NO. 31 OF 1984

To provide for the United Nations' Food and Agriculture Organisation (FAO) enjoy the privileges and immunities set out in schedule 2 of the Diplomatic Privileges and Immunities Act No. 9 of 1982.

IN EXERCISE of the powers contained in section 3(a) of the Diplomatic Privileges and Immunities Act No. 9 of 1982, I hereby make the following Order:--

**PRIVILEGES AND IMMUNITIES**

1. The United Nations' Food and Agriculture Organisation (FAO) shall enjoy all the privileges and immunities set out in schedule 2 of the Diplomatic Privileges and Immunities Act No. 9 of 1982, and the legal capacities of a body corporate.

**COMMENCEMENT**

2. This Order shall come into force on the day of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this

17<sup>th</sup>

day of

July

1984.



G. MOLIYA  
Minister of Foreign Affairs  
and External Trade

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRÊTÉ N° 31 DE 1984 RELATIF AUX PRIVILÈGES ET  
IMMUNITÉS DIPLOMATIQUES

Concédant à l'Organisation des Nations-Unies pour l'Alimentation et l'Agriculture le droit de bénéficier des privilèges et immunités fixés par l'annexe 2 de la loi n° 9 de 1982 relative aux privilèges et immunités diplomatiques.

LE MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES ET  
DU COMMERCE EXTÉRIEUR

VU l'alinéa a) de l'article 5 de la loi n° 9 de 1982 relative aux privilèges et immunités diplomatiques

A R R Ê T É

PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS

1. L'Organisation des Nations-Unies pour l'Alimentation et l'Agriculture bénéficie de tous les privilèges et immunités fixés par l'annexe 2 de la loi n° 9 de 1982 relative aux privilèges et immunités diplomatiques et de toutes les capacités légales d'un corps constitué.

ENTRÉE EN VIGUEUR

2. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila le 17 Juillet, 1984.

Le Ministre des Affaires étrangères  
et du Commerce extérieur

Sola KOLISA